
Protokoll styrelsemöte

Onsdagen den 16 augusti 2023 kl 18.30

Plats: Främjarstugan Bredsand

Närvarande: Gun Tidestav, Susanne Lundgren, Daniel Andersson, Cecilia Fogelström, Christer 
Toresäter, Maria Thor, Mona-Lisa Drugge och Pernilla Johansson (telefon)

1. Dagordning

Mötet öppnades av Gun Tidestav, som samtidigt riktade ett varmt tack till styrelsen på 
uppvaktningen på hennes årsdag i somras. Gun åtog sig att föra protokoll.

2. Dagordningen fastställs med följande tillägg:

1. informationen på hemsidan
2. tillgång till bokningskalendern för styrelsemedlemmar
3. godkännande av kurser
4. medlemsrabatt hos Joylife
5. åsknedslag

3. Mötesprotokoll från 2023-06-20

Mötesprotokollet från 2023-06-20 godkändes och lades till handlingarna.

4. Ekonomisk rapport kvartal och analys

Maria redogjorde för utfallet för sju månader och meddelade att utfallet är positivt. Vi har ännu inte 
fått in medlen från Främjandet riks baserat på anmälningsavgifter. Medel, (25.000 kr) har inkommit 
från Enköpings kommun för ledarutveckling och därtill har medel för verksamhetsutveckling 
inkommit från Sparbanken.

Kostnader som uppstått under perioden är för en ny gräsklippare (7.500 kr), en oh-projektor (3.000 
kr), för ledarutveckling (12.500 kr) och vagnar till kanoterna för drygt 2.000 kronor.

Kommande beräknade kostnader (ca 2.100 kr) kommer att uppstå vid inköp av belysning till 
kanothuset samt hyllor till förrådet, (en kostnad som redan finns i budget). Christer Toresäter fick 
båda uppdragen.



5. Mål 2023 och aktiviteter – genomgång och eventuell revidering

Planen med mål och aktiviteter för 2023 gicks igenom och kommenterades. Vissa korrigeringar 
gjordes efter påpekanden från styrelseledamöterna. Bifogas.

6. Medlemsbladet 2023/2024 distribution

Gun informerade om att adresslapparna till Medlemsbladet nu finns tillgängliga för att sätta på 
Medlemsbladet och att distributionen kan  inledas. Frivilliga anmälde sig till uppdraget med att 
klistra på adresslappar. Gruppen bestämde att träffas den 17 augusti kl 18.00.

7. Marknadsföring – var vill vi synas?

En annons i Enköpingsposten den 14 september föreslås av gruppen som  information för 
Främjardagen den 17 september, tisdagscyklingar, vandringar och igångsättandet av alla 
barnverksamheter. Förslag finns också om att lägga ut medlemsbladet på biblioteket, att 
aktiviteterna finns på sajten ”Vi i Enköping”, ”Vi i Grillby, Skolsta” att  sätta upp anslag på Tempo i
Grillby, information på Robinssonskolan i Skolsta samt även skicka ett välkomstmail till nya 
medlemmar. Fördelning av uppdragen gjordes inte.

8. Främjardagen – planering och uppgiftsfördelning

Bifogar material gicks igenom och synpunkter lämnades på revideringar och tillägg. Bifogas.

9. ”Nyckelgömman” – process uthyrning av kanadensare

Ärendet bordlades.

10. Nya ledare - Johann Sjöberg och Markus Viktorsson

Kurser är planerade för dessa blivande ledare och kommer att genomföras under hösten 2023.

11. Utbildning Daniel Andersson – beslut

Styrelsen beslutade att Daniel Andersson får genomgå en 1:a hjälpen utbildning för barn.

12. Inköp – Maria T

Se skrivning under ekonomisk rapport kvartal och analys.

13. Sponsring

Gun informerade om att sponsringsavtalen med Sparbanken, Joylife och Sportringen är klara och 
kommer att läggas ut på hemsidan.

Gun informerade även om ansökan om stipendium från Sparbanken till Alvin är inlämnad i tid och 
att ansökningarna är under bearbetning. Vinnarna kommer att presenteras på Företagsmässan den 16
september.

14. Övriga frågor

1. Informationen på hemsidan ska enligt Susanne vara tillrättalagd



2. Maria får uppdraget att lägga en länk till styrelseledamöterna med bokningskalendern

3. Främjandet centralt skickar ut kursanmälningar för godkännande till olika ledamöter i styrelsen. 
Förmodligen beror det på att det finns otydligheter på hemsidan om rollfördelning. Det räcker om 
förfrågan går till ordföranden.

4. Daniel informerade om att en medlem blivit nekad rabatt hos Joylife trots det avtal föreningen 
har med företaget. Gun tar itu med frågan.

5. Maria informerade om ett åsknedslag i Bredsand och att det drabbat en av våra hyresgäster.

15. Avslut

Gun Tidestav avslutade mötet 2023 kl 20.30.

Vid protokollet

Gun Tidestav


